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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzatának 
Kulturális, Oktatási,  
Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság 
 

Jegyzőkönyv 
készült a Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság 2024. május 8-án  

15:30 órakor megtartott rendes nyílt üléséről 
 
Ülés helye:  Polgármesteri Hivatal – Bakáts tér 14. 

II. emeleti ülésterem  
 
Jelen vannak:  Takács Máriusz, 

Árva Péter, 
Bodnár Alex Szilveszter, 
Bucher Franciska, 
Deutsch László (igazoltan távol), 
Hulse Alexandra, 
Kállay Gáborné, 
Kozma András, 
dr. Mátyás Ferenc (igazoltan távol), 
Dr. Nagy Attiláné (igazoltan távol), 
Sajó Ákos (igazoltan távol) tagok. 

 
Hivatal részéről: 
Döme Zsuzsanna alpolgármester, dr. Ruzsits Ákos Jenő aljegyző, Hajdu Erika csoportvezető, Halmai András 
irodavezető-helyettes, Ignáth Kitti – alpolgármesteri főmunkatárs, dr. Papula Lászlóné referens, Szilágyi Imre 
Irodavezető, Nehéz Jenő informatikus, Fábián Beatrix jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: Czakóné Dobó Krisztina – FIÜK vezetője, Hartvig Dániel tervező, Jordákiné Károlyi Irén – pályázó, 
Kálna Dávid tervező, Kerek András – az FMK igazgatója, Keresztesi Dóra – a FIÜK képviselője. 
 
Takács Máriusz: Tisztelettel köszöntöm a Bizottság tagjait és a megjelenteket. 2024. május 8-án 15.35 perckor 
megnyitom a Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság ülését. Megállapítom, hogy a bizottság 7 
fővel határozatképes. Aki szeretne ügyrendben szót kérni, az az „ügyrend szót kér” gombot nyomja meg, aki 
napirend előtt szólalna fel, az pedig a normál „szót kér” gombbal teheti meg. Ezen a ponton jelezném, ha elfogadtuk 
a napirendünket, a 10. napirendi pontunkról külön kell szavaznunk, hogy azt zártan vagy nyíltan tárgyaljuk. A 10. 
napirendi pontunk a pályázatoknak az elbírálása. Nem látok bejelentkezett képviselőt. Először azt teszem fel, hogy 
nyílt legyen a 10. napirendi pontunk, a pályázati programok elbírálása. Ha valaki azt gondolja, hogy inkább zártan 
szeretné tárgyalni, akkor nyugodtan nyomjon egy „nem”-et rá. 
 
Dr. Ruzsits Ákos Jenő: Elnézést, csak ez tévedésből került rá, hogy zárt ülésen tárgyalható, ez nyílt ülés. Nem 
kell szavazni róla.  
 
Takács Máriusz: Nagyon köszönöm, én is csodálkoztam, hiszen eddig mindig nyílt volt, és most van egy ilyen 
opció, amiről döntenünk kell. Ezek szerint nem kell döntenünk róla. Valószínűleg úgyis azt döntöttük volna, hogy 
nyílt legyen, ahogy eddig volt, de akkor erről mégsem kell döntenünk. Kérem, hogy az eredeti napirend 
elfogadásáról szavazzunk. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság a napirenddel kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 
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KOEN 55/2024. (V.8.) sz. 
Határozat 

Napirend: 
 
1./ A Ferencvárosi Napfény Óvoda óvodaigazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására vonatkozó pályázat 
elbírálása 

105/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

2./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi I.-XII. havi gazdálkodásáról 
(egyfordulóban) 

108/2024., 108/2-5/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
3./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

109/2024., 109/2/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
4./ A 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának engedélyezése 

114/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
5./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő köznevelési intézmények 

(óvodák) 2024/2025. nevelési év munkaterveinek jóváhagyása 
104/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
6./ Javaslat a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány központi költségvetési támogatásának felhasználásáról 
szóló beszámolók elfogadására, valamint a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány részére biztosítandó 
támogatásokra 

103/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
7./ Javaslat Bernovits Vilma emlékmű állítására 

119/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 

8./ Javaslat a Ráday Utcai Színházi Találkozó 2024. évi támogatására 
120/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester  
 

9./ Javaslat a Képviselő-testület 2024. II. félévi munkatervére 
123/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
10./ Javaslat a 2024. évi pályázatok bírálatára 

Sz-185/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 

11./ Javaslat pályázati beszámolók elfogadására 
Sz-186/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
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(7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 
1./ A Ferencvárosi Napfény Óvoda óvodaigazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására vonatkozó 
pályázat elbírálása 

105/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Köszöntöm pályázónkat, Jordákiné Károlyi Irén Mariannát. Nagyon örülünk, hogy itt van, 
köszönjük, hogy eljött. Azt kérném majd Öntől, hogy egy pár mondatban mutassa be a vezetői elképzelését, 
milyennek látja az óvodát most, milyennek képzeli el a jövőben. 
 
Jordákiné Károlyi Irén: Az óvodánk nyugodt, kiegyensúlyozott, családias óvoda. Ezt szeretném mindenképpen 
fenntartani. Első körben, amit fontosnak tartok, a teljesítményalapú értékelés bevezetése, és ennek a kidolgozása 
a kollegákkal együtt, illetve új kollega pótlása, beintegrálása a testületünkbe. Nagyon sok elképzelésem van, de 
most így, első lépésekben még a teljesítményalapú lesz az első, és apró lépésekkel, fokozatosan a feladatokat is 
próbáljuk kicsit kibővíteni, mert mindenkinek lesz három cél, amit meg kell határoznia az értékelésben, s ez alapján 
próbálunk mindenkinek egy kicsit több feladatot, hogy sikeresebb legyen nekik a teljesítményalapú értékelés. Illetve 
van egy nyugdíjas kolléga és egy képesítés nélküli kolléga, még majd velük próbálunk... Az egyik közülük jelenleg 
főiskolára jár, őt szeretnénk megtartani, mert egy középkorú hölgy, akinek még hosszabb ideje van a pályán és 
nagyon jól beilleszkedett hozzánk, illetve majd előbb-utóbb a nyugdíjas kolléga helyett is kicsit frissíteni szeretnénk, 
az udvart bővíteni, egy sportudvart létrehozni. Amit most problémának érzek, ez a generációs szakadék, mert több 
generáció van már most a kollégák, illetve a szülők között, és ezt próbáljuk valahogy áthidalni. Egy kicsit a 
szülőkhöz közelebb, az ő elképzeléseik és a mi elképzeléseink közötti közelítés, amit fontos feladatnak tartok, mert 
tényleg ez kicsit súrlódásos felület. Ebből vannak inkább a problémák, ha vannak, és ha sikerül kicsit közelebb 
hozni az álláspontot, azt gondolom, hogy ez mindenképpen jobb lesz. A tornatermünk, ami most pár éve megépült, 
nagyon jól felszerelt. Ehhez szeretnék kicsit a mozgás felé tendenciálni, hogy minél több kollégának legyen 
mozgásos továbbképzés. Most van bosu labda, meg egy csomó új dolgunk, amit mindenki megismerhet, ezeket a 
jó gyakorlatokat bevezetni a többiek felé is, kommunikálni a többi óvodával. Ezeket együttműködve továbbadni. Mi 
is járunk a többiekhez, tőlük tanuljuk a jókat. Lakótelepi szinten nekünk az Ugrifüles Óvoda van, aki mozgásos, és 
velük gondoltuk, hogy majd esetleg közelítünk, hogy ezt mélyebben el tudjuk végezni, illetve nagyon sok minden, 
a gyerekek, a gyerekek jólléte, hogy jól érezzék magukat, illetve a szülőknek, a kollégáknak nagyon fontos, mert 
akkor tudnak jól működni, ha jól érzik magukat. Az az egyik lételeme annak, hogy összhangban tudjunk dolgozni. 
Mindenkinek a motiválása, a továbbképzések, illetve, hogy minél többen minősüljenek, mert van, aki még nem 
minősült. Ez is fontos szempont. Most hirtelen nagyon sok minden lenne. 
 
Takács Máriusz: Reflektálnék a pályázatára. Egy nagyon szépen, átgondoltan megírt anyag. Köszönöm szépen, 
hogy elkészítette. Úgy láttam, hogy a szakmai bizottság is azt gondolta, hogy ez egy kiváló anyag, és Ön alkalmas 
jelölt. Abban, amit említett, abból engem érdekelne az, hogy milyen bővítésre gondol az óvodaudvaron. Mi az a 
fejlesztés, amiben gondolkodik? Illetve érdekelne az, hogy mik azok a súrlódási pontok a szülőkkel? Mik azok a 
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témák, nehézségek, amik a szülők felé vannak, amit úgy érzi, hogy szeretne mediálni? És akár az is érdekelne, 
hogy ezt hogyan képzeli el.  
 
Jordákiné Károlyi Irén: Van egy alapítványa az óvodánknak, a Napfény A Gyermekekért Alapítvány, amibe 
folyamatosan gyűjtögetjük a pénzt. 2019-ben gyönyörűen fel lett újítva az udvarunk, de ott mindig nagyon sok a 
fiú, és egyre több fiú van, és nagyon szeretnek focizni. Szeretnénk hátul egy kis focis részt kialakítani. Ahol a 
biciklitároló van, előtte van egy füves rész, ami kihasználatlan terület, oda gondoltunk egy kis sportudvart, mert 
igazából nincs. Mindig a FESZOFE felőli oldalon fociznak és állandóan kimegy az utcára, meg átmegy a FESZOFE-
ba a labda, és akkor ott lehetne egy kis zárt tér, ahol tudnak játszani, meg esetleg a kinti testnevelés 
foglalkozásoknak is teret tudna adni. Ami igazából súrlódási felület, azt gondolom, hogy nyilván, akik ott vannak, 
közel 30 éve vannak a pályán, és nekünk más elképzeléseink vannak a gyerekek neveléséről sok esetben, mint a 
mai fiatal szülőknek, s ezt próbáljuk egy kicsit közelíteni, hogy mi is engedjünk, illetve ők is próbálják egy kicsit a 
másabb értékeket képviselni. Erre gondoltunk, nem szülői értekezletre, hanem inkább beszélgető körre, hogy ne 
azt érezzék, hogy mi állandóan mindig csak mondani akarjuk nekik, hogy mit kell, meg hogy, hanem egy kicsit 
közelítsünk egymáshoz, hogy ők is hogy szeretnék, és mi is. Hogy egy közös pontot találjunk, megtaláljuk a közös 
hangot. Hogy ne az legyen, hogy mi mindig számon akarunk kérni, hanem partnerként kezelni őket.  
 
Takács Máriusz: Meglehetősen sok mindenben egyetértünk. Azt gondolom, hogy az óvodának jó értelemben kell 
támogató funkcióval részt venni a nevelésben és a szülők életében is. Igenis erre szükség van, valójában arra a 
szakértelemre, ami az óvodában megvan, a szülők támogatásában és nevelésben, és ennek jó terepet kell találni, 
ahol ezt képesek a szülők fogadni, illetve képesek ezt a segítséget megkérni az óvodától, vagy meglátni azt, hogy 
ezt lehet másképp is kapni, mint úgy, hogy odamennek reklamálni az óvó nénihez, vagy egy szülőire be vannak 
hívva, vagy egy fogadóórára. Ennek lehetnek más keretei is. A technikai fejlesztéshez szerintem partner lesz az 
Önkormányzat. Egyrészt ahhoz is, hogyha meg kell magasítani a kerítést, hogy ne menjen ki a labda, másrészt 
ahhoz is, hogy legyen egy új focipálya, mert ezek fontos dolgok. Ezekkel nyugodtan forduljon hozzánk. Eddig az 
utóbbi időben, azt hiszem, ezek egész jól tudtak működni, amikor egy óvodavezető jött és mondta, hogy kéne egy 
sószoba, föl kéne újítani a medencét, kéne az udvart, ezt-azt csinálni, az Önkormányzat általában partner tudott 
lenni hozzá. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 105/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 56/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
105/2024. számú – ” A Ferencvárosi Napfény Óvoda óvodaigazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására 
vonatkozó pályázat elbírálása” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: 7 egyhangú igennel a megválasztását támogatjuk a Képviselő-testület felé. Köszönjük szépen, 
hogy eljött. A holnapi napon lesz döntés, a képviselő-testületi ülésen. 
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2./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi I.-XII. havi 
gazdálkodásáról (egyfordulóban) 

108/2024., 108/2-5/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 108/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 57/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
108/2024. számú – ”Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi I.-XII. 
havi gazdálkodásáról (egyfordulóban)” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (6 igen, 1 tartózkodás) 
 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
3./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

109/2024., 109/2/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

Takács Máriusz: Fölmerült egy érdekes észrevétel, nem a költségvetéssel, hanem a könyvvizsgálói jelentéssel 
kapcsolatban, hogy magát a jelentést ugyanaz a személy írja alá több helyen is kamarai könyvvizsgálói tagsági 
minőségben és ha jól értem, cégként is. Ez csak egy kérdés, hogy ez így rendben van-e? 
 
Dr. Ruzsits Ákos Jenő: Rendben. 
 
Takács Máriusz: Köszönöm szépen a választ. Ezek szerint ez teljesen jogszerű, rendben van. Kérdés, észrevétel 
nincs. Kérem, szavazzunk a 109/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 58/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
109/2024. számú – ”Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés 
módosítása (egyfordulóban)” című – előterjesztést. 
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Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(6 igen, 1 tartózkodás) 
 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
4./ A 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának engedélyezése 

114/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
Takács Máriusz: 59 óvodai csoportot kívánunk engedélyezni és a teljes óvodai kihasználtságunk így 77%-os lesz, 
hol erősebben, hol kicsit lazábban. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 114/2024. sz. előterjesztés 
határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 59/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
114/2024. számú – ”A 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának engedélyezése” című – 
előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
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5./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő köznevelési 
intézmények (óvodák) 2024/2025. nevelési év munkaterveinek jóváhagyása 

104/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
Takács Máriusz: Kellemes kis vékony esti olvasmány volt. Gondolom, mindenki el tudott mélyedni benne ezalatt 
a pár nap alatt. Láthatjuk, hogy nem kis munkát visznek véghez egy nevelési év alatt az óvodáinkban. Kérdés, 
észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 104/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 60/2024. (V.8.) sz.. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
104/2024. számú – ”A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő 
köznevelési intézmények (óvodák) 2024/2025. nevelési év munkaterveinek jóváhagyása” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
6./ Javaslat a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány központi költségvetési támogatásának 
felhasználásáról szóló beszámolók elfogadására, valamint a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány 
részére biztosítandó támogatásokra 

103/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 103/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 61/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
103/2024. számú – ”Javaslat a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány központi költségvetési támogatásának 
felhasználásáról szóló beszámolók elfogadására, valamint a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány részére 
biztosítandó támogatásokra” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
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Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 

 
 
7./ Javaslat Bernovits Vilma emlékmű állítására 

119/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Takács Máriusz: Ehhez kaptunk egy kiegészítést, a Fővárosi Csatornázási Művek Zrt. engedélyét. Még pont jókor 
megérkezett. Ha vannak vendégeink, és elárulják, kicsodák, megadom a szót. 
 
Kálna Dávid: Hartvig Dániel és Kálna Dávid tervezők vagyunk. Azért tartottuk fontosnak, hogy megismertethessük 
a Bizottsággal az emlékmű minden aspektusát, mert szeretnénk, hogyha ez kilépne az egyszerű tárgyi objekt 
keretei közül és több emberhez és egy szélesebb réteghez jutna el a megemlékezett személye. Alapvetően az 
emlékművünk jó szava: stigma. Ez egy kettős jelentésű szó. Van egy keresztény konnotáció és egy negatív 
konnotáció. Úgy gondoljuk, hogy mind a kettő nagyon igaz Bernovits Vilma életére és munkásságára. Alapvetően 
az emlékmű tervezésénél egy nagyon szerény, nagyon apró beavatkozást terveztünk, hiszen ez az, ami igazán 
összeegyeztethető Vilma személyével. Röviden az ő munkássága, hogy a Nyilas uralom alatt életét kockáztatva 
mentette az üldözötteket. Órákat lehetne még róla beszélni, de egész egyszerűen úgy gondoltuk, hogy ehhez a 
személyiséghez egy reprezentatív emlékmű nem illik, hanem egy sokkal másabb, sokkal mélyebb síkon kell ezt a 
megemlékezést ezzel az emlékművel létrehozni. Alapvetően a tervezési helyszínünk is egy meglévő, 
városszövetbe simuló helyszín.  
 
Hartvig Dániel: A helyszínünk a Boráros tér, annak is a Duna-parti része, a Gizella sétány mentén. A pontosabb 
helyszín pedig egy kikötési pont, ami egy lerácsozott megszakadása annak a mellvédnek, ami végigfut a Gizella 
sétányon. Ez jelenleg használaton kívül áll. A többitől viszonylag távol, de a hídhoz a legközelebb álló kikötési pont, 
ami jól látszik a Boráros térről is, a HÉV megállóból, a villamosmegállóból, és egy kiemelt helyszín tud lenni. Nagyon 
jól látszik a szemközti partról is és a hídról is. Ezt néztük ki, mint egy talált helyszínt, ami alkalmas arra, hogy a 
beavatkozást elvégezzük. Itt látható az, bár ezen a képen, ebben a felbontásban most nem, de Délről is jól látszik 
ez a szakadás. A hídról is egy kép, illetve így néz ki, amikor épp a nap úgy süt, hogy átvilágít a résen. A beavatkozás 
maga pedig az, hogy ezt a szakadást, ezt a szünetet ebben a mellvédben úgy tesszük látványossá és úgy alakítjuk 
a megemlékezés helyévé, hogy elhelyezünk benne egy nyers acél kezeletlen tömböt, amit hagyunk az időre 
rábízva, hogy erodálódjon, hogy korrodálódjon, hogy elkezdjen rozsdásodni és levet ereszteni, majd ez létrehoz 
egy sebhelyszerű jelenséget, egy erős stigmát, ha úgy tetszik, ezen a rakparton, jelezve azt a szörnyűséget, ami 
itt történt, jelezve azt a hőstettet, ami itt történt, s ezáltal emlékeztetve minket a múltunkra, s arra, hogy ki volt 
Bernovits Vilma. Ez egy időben játszódó folyamat lesz, ahogy ez egyre látványosabbá fog válni, ugyanakkor 
nagyon lassú folyamat. Maga a vastábla kapna egy emlék feliratot, ahol megemlékeznénk arról, hogy ki volt ő és 
mit tett. Ezt a szöveget dramaturg szerzővel együtt írtuk, hogy minél pontosabb és minél egyszerűbb, de 
közérthetőbb és hatásosabb legyen. A lényege ennek a feliratnak az az, hogy amíg a vastömb rozsdásodni fog és 
folyamatosan roncsolódik, addig ez a felirat ez rozsdamentes acélból lesz, ez nem sérül, ez az időben állandó lesz, 
és ahogy körülötte minden rozsdásodik, úgy ez egyre feltűnőbb és egyre szembetűnőbb lesz, megemlékezve arról, 
hogy mint az ő tette, ez időben állandó, míg minden más körülötte nem. Így néz ki egy műszaki részlete ennek a 
tervnek. A nagy acéltömb bekerül a járósík alá és egy kicsit konzolosan kiáll majd a rakpartból. Fölé kerül egy 
korlát, egy öntött vas korlát, aminek a pálcái megemlékeznek arról a hat Dunába lőtt egyénről, akit kivégeztek ezen 
az estén, illetve a kereszt, ami magáról, Vilmáról. Egy látványterv fölülnézetben. Így képzeljük el, amikor már 
rozsdásodott a vastömb és a Duna az, ami ennek az emlékműnek a hátteréül és az erejéül szolgál. A sétány felől 
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nézve ez a látványterv. Ez pedig a Duna felől felnézve a rakparton, ahogy nyomot hagy a rozsda. Egy külön kis 
mellékszála ennek az emlékműnek, ezt később fedeztük fel, hogy az a mellvéd darab, ami itt hiányzik, az be van 
lökve a Duna mederbe, ezt valahogy úgy vágták ki, hogy egyszerűen csak utána belökték a Dunába, és amikor 
alacsony a vízállás, akkor ez jól látható. Ez lehet még egy újabb jelentésréteg, amit az emberek, akik itt időt töltenek 
és megemlékeznek, azok felfedezhetnek, és ahogy változik a vízszint, úgy a megemlékezés is egy kicsit más arcot 
ölthet. Itt látható a tervezői költségbecslésünk, az ütemezés. Ebből a halvány szürke most nem annyira látszik ezen 
a projektoron, de a lényeg az, hogy nagyjából három hónappal számoltunk. És még egy utolsó látványterv arról, 
hogy a hídról nézve hogyan fog kinézni a terv.  
 
Kálna Dávid: Még két dolgot szeretnénk elmondani. Az egyik az, hogy mindenképp egy olyan emlékművet 
szerettünk volna tervezni, aminek nem szokványos befogadása van. Nem úgy megy el az ember mellette, nem 
megszokásból megy el az ember, mint egy zsánerszobor mellett, hanem, hogyha szembesül ezzel a látvánnyal, 
akkor az nyomot hagy. Az emlékmű műfajának szerintünk ez az igazán fontos aspektusa, hogy elgondolkodtassa 
a szemlélőt. Maga az emlékmű bőven a költségkereten belül mozog ezzel a megoldással, hogy egy talált helyre 
tervezünk egy apró, városszövetbe illő beavatkozással. Mi azt szeretnénk javasolni, és azt szorgalmazzuk, hogy a 
keretösszeg másik fele egy tágabb értelmezési kört nyisson pályázatokkal és egyéb alternatív módokon, de igenis 
ismertessük meg az emberekkel Bernovits Vilma emlékét. Önmagában ez a pályázat nemcsak erről a tárgyról szól, 
hanem egy sokkal tágabb skálán szeretnénk mozgatni az értelmezést.  
 
Takács Máriusz: Köszönjük szépen a prezentációt és a magyarázatot. Itt most több kérdés és gondolat is lesz 
szerintem.  
 
Kozma András: Nagyjából milyen időt becsültök annak, hogy ez a lefolyás jól látható legyen? Nagyjából van-e 
ennek valami becsült időtartama: egy év, két év, három év, több év?  
 
Hartvig Dániel: Ez mindenképp egy lassú folyamat lesz, ezért aztán arra is gondolunk, hogy kell majd valami 
kezdeti beavatkozás, valami olyan, ami elindítja az útján ezt az emlékművet. Ami nem biztos, hogy pont ugyanaz 
lesz, mint ez a rozsdafolyás, de valami módon már az elején is kell hagynunk egy nyomot, hogy értelmezhető 
legyen egyáltalán az emlékmű. Egyébként meg foglalkozunk azzal az üggyel, hogy restaurátort vonjunk be, és az 
egymással reakcióba lépő kémiai elemek hogyan tudják felgyorsítani ezt a folyamatot. De úgy gondoljuk, talán egy 
éven belül már látható lesz ez a folyás. Ez még egy továbbtervezési kérdés. Ezzel foglalkozni szeretnénk 
mélyebben is.  
 
Árva Péter: Azzal kezdeném, hogy nekem nagyon tetszik ez a gondolat. Olyan aggályaim vannak, hogy 
árvízvédelmi mű ez a korlát, vagy nem. Nem hiszem, mert van rajta több nyílás. Ha nem, akkor viszont ez a több 
nyílás, az összes többi hogy viszonyul a Tiétekhez, mert amikor a Ti anyagotokat látom, akkor csak egy ilyen van. 
Ha az egy szépen felújított, nem ennyire avult kőkorlát lenne, és abba lenne ez belevágva gesztusként, akkor 
érteném és működne. Így, hogy vannak ilyen felvágásai ennek a dolognak, valószínűleg az első kérdésemet 
megválaszolta. Akkor biztos nem árvízvédelmi műtárgy, azzal nem lesz probléma, de ez akkor hogyan működik? 
Ennek a mérnöki megvalósíthatósága kérdéskör az egyik kérdés, a másik, az összes többi ilyen felvágás vagy 
kivágott darabnak a helyrerakása vagy… Szerintem erősítené a koncepciót. Valahova ide szeretnék kilyukadni. Az 
mégis a költségeket elviszi, vagy ezeknek a kő mellvédfalnak a megfelelő szakaszon a restaurálása is indokolt 
lehetne. Hogyan valósul ez meg a jelenlegi engedélyezési meg műszaki keretrendszerben, ez lenne az általános 
átfogó kérdésem? 
 
Kálna Dávid: Köszönjük, ez fontos kérdés. Alapvetően ezt a szakadást azért találtuk meg, mert leesik a többi 
szakadási ponttól. Ez nagyjából a Boráros tér tengelyében található. A rá következő szakadási pontok már 
sűrűbben és távolabb vannak, azok elsősorban a kikötő hajók hídjának a bekötésére szolgálnak. Ő egy jól 
definiálható, különálló megszakadása ennek az előregyártott vasbeton támfalnak és mi külön erejét abban érezzük 
ennek a tervnek, hogy mindent érintetlenül hagy és egyedül ez a lángolt bronz kereszt az, ami egy nagyon nemes 
és nagyon örök anyagot idetesz, ezzel még nagyobb kontrasztot állítva a környezet és maga az emlékmű között. 
Még egy dolog a restaurálásos környezet kapcsán. Az pedig az, hogy az előtte található kikötő bakot pedig 
tervezzük felületében homogenizálni abból a megfontolásból, hogy felmerült észrevételként és kérésként, hogy 
legyen egy olyan weboldal, ami sok emberhez eljut. Nemcsak magyarul, hanem angolul, németül, héberül, 
spanyolul, nagyon sok nyelven ismerteti Bernovits Vilma munkásságát és ez a bak szintén, mint egy talált elem, 



10 

 

egy QR kóddal, de elérhetővé teszi ezt a weblapot. A környezet restaurációját itt látjuk. A szerkezeti beavatkozás 
pedig röviden úgy valósul meg, hogy ez a vastömb bekerül a burkolat síkjába, itt a peremen levő aljzatbeton 
elbontásával történik. Ez a lángolt bronz korlát pedig a mellvéd oldalán 2-2 dübellel rögzítésre kerül. Erre statikus 
tervezőt kell bevonni, hogy ez a korlát kiesésre megfelelő legyen.  
 
Takács Máriusz: Nekem egyrészt nagyon tetszik ez az emlékmű. Azt gondolom, hogy nagyon-nagyon szép 
metaforája annak, amiről beszélni szeretne. Nagyon tetszik az, hogy többféle perspektíva van benne. Van egy 
felülről, egy oldalról, egy a hídról jövő nézete. Én ezt nagyon szeretem ebben és azt gondolom, hogy ez egy nagyon 
jó terv. Ami nekem nagy kétségem, hogy a hídról lehet-e azt látni, hogy ez egy emlékmű. Nagyon fontos, hogy az 
emberek ne azt lássák, hogy valami tönkrement és összekente a falat. Mert, hogyha ezt látják, nem fogják tudni, 
hogy mi ez. Onnan nyilván nem látszik, hogy ez egy emlékmű. Fentről, ha odamennek megnézni, nyilván nem 
látják, hogy mi van lefelé. Én nagyon félek attól, hogy maga, a jelentés, a metafora… nem derül ki róla, hogy ez 
egy metafora, ami probléma. Vagy, hogy egy szimbólum. De ez igazából egy metafora. Nagyon fontos lenne nekem 
az, hogyha megyek át a hídon villamossal, ha látom ezt a dolgot, legalább azt lássam, hogy jó, hogy ott valamiért 
tök rozsdás a fal, de fölötte… Az én fejemben ez az elképzelés, de az Önök dolga kitalálni, ez hogy működik. De 
amiből elindul, az látszik, hogy valami nem normális, tehát nem egy hiba, ami ott történik. Legalább egy kérdőjel 
legyen az emberekben, hogy ez most micsoda, hogy legalább odamenjenek. Mert, ha odamegy valaki megnézni, 
hogy az micsoda, akkor fog kinyílni, hogy ez egy metafora és miről szól, és akkor fogják az emberek megérteni. 
Mert, ha csak azt látják, hogy van egy bazi nagy, terjeszkedő rozsdás folt, akkor állandóan cikkeket fognak írni a 
Facebookon, hogy miért nem képes normálisan fenntartani a Főváros a Duna támfalának a tisztaságát, és nem 
fogják érteni, hogy az egy üzenet, egy nagyon fontos üzenet, ami ott van. 
 
Kozma András: Nagyjából nekem is ugyanez lett volna a kérdésem, hogy mit gondoltok arról, hogyha esetleg 
Buda felől ránéznek a ferencvárosi, pesti rakpartra, a támfalnak az oldalára. De ugyanígy ez majd villamosról jól 
fog látszani. Mit gondoltok arról, hogy ez távolról tényleg nem látszik többnek, nincsen semmilyen figyelemfelhívó. 
Nyilván maga, a koszolódás az egy figyelemfelhívás, de hogy valaki odamenjen és megértse, hogy ez mit jelent. 
 
Hartvig Dániel: Igen, ezt a problémát mi is érezzük és mi is foglalkozunk vele, ezért is mondtam, hogy talán lehet, 
hogy az elején, amíg ez a természetes rozsdásodás nem történik meg, addig valami olyan jelet kell hagyni, amin 
látszik, hogy nem természetes, ami látszik, hogy szándékos, hogy tervezett és amikor az embereknek a tudatába 
már beépült, hogy ez itt van, akkor már része a városnak, akkor veheti át a helyét az a természetes rozsda, és az 
idővel lehet az, amit a látványterveken mutatunk. Azzal foglalkoznunk kell valóban, hogy mi legyen ott, amíg még 
nem indul ez be. Abban szerintem egyetértünk, hogy az legyen valami olyan, ami érzékelhetően tervezett.  
 
Kálna Dávid: Illetve van ennek a műfajnak egy intim oldala, egy titkossága és van szerintem három halmaz. A 
legnagyobb halmaz szerintem ez az értelmezési keret, amibe nagyszerű lenne, ha tényleg karitatív tevékenységgel 
kezdődne vagy csatlakozna ehhez az emlékműhöz a megmaradó pályázati keretből valamiféle tevékenység. A 
következő, eggyel beljebb levő halmaz, amikor valaki messziről észreveszi, hogy nini, mi ez, itt valami történik, és 
a harmadik pedig az a nagyon rideg, de nagyon igaz találkozás, amikor tényleg fölé állunk, látjuk a szöveget, a 
medret és a Dunát és elolvassuk, hogy mi történt. Ezek, én úgy gondolom, hogy egymást erősítő, kicsit katartikus 
rétegek, mindamellett, hogy egyetértek a kritikával és foglalkozunk vele.  
 
Árva Péter: Imádom a Dunát, de egyszerűen túl széles ahhoz, hogy ez működjön. Imádom a koncepciót, tökre 
tetszik. Ha nem ilyen széles lenne ez a Duna, akkor a legeslegeslegjobb… Ha csak egy Szajna szélességű lenne, 
akkor már nagyon ülne, de így, azok az aggályok, amiket Kozma András fogalmazott meg, valószínűleg… Ha egy 
olyan képet renderelnétek meg, amelyiket a túloldalról fényképeztek, mondjuk egy 50 mm-es optikával, és arra 
raknátok rá, akkor nem működik, és sajnos a gyalogos forgalom így a hídon elég gyér. Én most is a Műegyetmről 
jöttem, órát tartottam. Innen, a hídról működik, a túlpartról már nem működik és ez egy komoly aggály ezzel a 
gondolattal kapcsolatban. Azzal kezdtem és azzal fejezem be, hogy rettenetesen tetszik. 
 
Kálna Dávid: Köszönjük, nekünk ezt az aggályt az oszlatta el, hogy szemből, mondjuk az A38 hajó magasságából, 
a rakpartról azt látjuk, hogy van egy fehér vászon. Nagyjából ez a kőfal nagyon homogén és nagyon fehérnek tűnik, 
és ott, ha megjelenik valami, az látványos. Szerintem érdemes megnézni még távolság miatt is. Talán van némi 
előnye, hogy tényleg nagyobb szeletét látjuk ennek a fehér falnak, és hogyha azon valami hiba van, az már sejtet 
valamit.  
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Hartvig Dániel: Plusz még egy, hogy a hídon nem gyalogolnak sokan, de mi már többször átmentünk villamossal, 
és ott még látszik. A hídról is van értelmezhető látvány, amit be lehet fogadni. 
 
Kozma András: Az mindenképpen jó, hogy ha látványos, én azon kezdtem el most gondolkodni, hogy ennek a 
látványosságnak mindenképpen bekkeljük ki azt a részét, hogy ez egy negatív látványosság legyen. Az, hogy 
látványosság, jó, legyen is így, de megoldani valahogy azt, hogy ez ne egy negatív látványosság legyen. Negatív 
látványosság alatt azt értem, hogy a legtöbb ember szemében ez egy sima, egyszerű koszolódás lesz. Mindenféle 
vad ötlet jutott eszembe, nyilván a kivitelezhetősége a kérdéses. Vannak ezek a... mint a láthatatlan tinták, hogy 
például valahogy úgy lekezelni a támfalat egy kereszt alakban, amit nem tud megfogni a rozsdafolyás, és akkor 
szépen, ahogy folyik az évek során a rozsdásodás, akkor az valamilyen módon kiadjon valamilyen alakot. Most 
csak így hirtelen eszembe jutott egy ilyen ötlet, de mindenképpen szerintem ezzel a negatív látványosság részét, 
az élét kell ennek a dolognak elvenni. 
 
Hartvig Dániel: Szerintem ezzel abszolút foglalkoznunk kell. Ez az ötlet is érdekes egyébként. Ez egy 
továbbtervezés részét kell, hogy képezze, az a véleményünk.  
 
Takács Máriusz: Ez egy nagyon izgalmas ötlet volt. Akár szakadás a szakadásban, seb a sebben. Bármi belefér 
a szimbiózisba, nekem az is, hogy egy Jézus kép rajzolódik ki. Nem, csak vicceltem. Nyilván az teljesen 
tönkretenné az egészet. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 119/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 62/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
119/2024. számú – ”Javaslat Bernovits Vilma emlékmű állítására” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: 6 darab igennel és 1 darab tartózkodással elfogadásra javasoljuk a Képviselő-testületnek. 
Köszönjük szépen, hogy eljöttek és prezentáltak nekünk. Fél mondattal hadd reflektáljak. A kereszt egy fontos 
része ennek a műemléknek, vagy minek hívjuk őt, emlékhelynek, de ugye nem csak arról szól. Az az egyik része, 
ami már benne van. Az, hogy valami kimintázódik, vagy hogy magában a sebben van valami, amibe azt gondoljuk, 
hogy nem igazi, vagy hogy az ott nem egy vascsőnek az elrepedése volt a rakparton, bármi, ami ilyen, az nagyon 
jó lenne hozzá. 
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8./ Javaslat a Ráday Utcai Színházi Találkozó 2024. évi támogatására 
120/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester  

 
Takács Máriusz: Itt a korábbi évhez hasonlóan 5 millió forintot rendeznénk át erre a célra. Nagyon helyesen. 
Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 120/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 63/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
120/2024. számú – ” Javaslat a Ráday Utcai Színházi Találkozó 2024. évi támogatására” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
9./ Javaslat a Képviselő-testület 2024. II. félévi munkatervére 

123/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Túl sok konkrétum nincs benne egyelőre. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 
123/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 64/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
123/2024. számú – ” Javaslat a Képviselő-testület 2024. II. félévi munkatervére” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
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Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 

 
 
10./ Javaslat a 2024. évi pályázatok bírálatára 

Sz-185/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Takács Máriusz: Kiderült, hogy nem opció az, hogy zártan tárgyaljuk, hál’ Istennek. Kérdés, észrevétel nincs. 
Kérem, szavazzunk az Sz-185/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
KOEN 65/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az Sz-185/2024. sz. 
előterjesztés határozati javaslatait. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

(6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Négy külön határozati javaslat van. Azt mondanám, ismételjük meg ezt a szavazást, mert nem 
volt teljesen világos, hogy melyik határozati javaslatról döntöttünk most. Kérem, hogy az előző szavazást, amiben 
egyben elfogadtuk, vonjuk vissza, mert egyenként kell megszavazni. Kérem, hogy szavazzunk az előző 
visszavonásáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 66/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy a KOEN 65/2024. (V.9.) határozatát 
visszavonja  
Határidő: 2024. május 8. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 
 

(6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
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Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-185/2024. sz. előterjesztés I. határozati 
javaslatáról. 
 
KOEN 67/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy  
1./ az alábbi táblázatban foglaltak szerint jóváhagyja a 2024. évi Kulturális rendezvények támogatása ferencvárosi 
nyilvános közösségi terekben, vendéglátóhelyeken vagy kiemelt közterületen pályázati támogatását, amelynek 
kifizetése Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének az Önkormányzat 
2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelete 3972. számú „Kulturális tevékenység, 
egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű költségvetési sora ezen célra biztosított 17.000.000,- Ft-os 
keretösszegének terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi pályázati 

támogatási  

1. AppArt Egyesület ELEGY UV inkluzív játszóház tartása 600 000 Ft 

2. 
Art 9 Ferencvárosi 

Képzőművészek Egyesülete 
18 kiállítás rendezése az Art9 Galériában 500 000 Ft 

3. 
Art's Harmony Szabad 
Művészeti Társaság 

3 szabadtéri zenés-táncos program 450 000 Ft 

4. 
Bartók Béla Unitárius 

Egyházközség 

Ars Sacra Fesztivál, kulturális 
rendezvények és történelmi évfordulók 

tartása, adventi hangolódás 
350 000 Ft 

5. Bartók Néptáncegyesület Bakáts Bunker Táncház sorozat 300 000 Ft 

6. Braqfilm Kft. 3 hangszínházi előadás 500 000 Ft 

7. 
Budapest Kálvin téri 

Református Egyházközség 
Orgonakoncert sorozat 440 000 Ft 

8. Csillag Kórus Egyesület 
Van Esély Nap jótékonysági koncert 

tartása 
572 000 Ft 

9. Ferencvárosi Főplébánia Miatyánk Fesztivál 300 000 Ft 

10. IF Kft. Jazz koncertek tartása 750 000 Ft 
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11. Jedermann Kft.  Jedermann Kávézóban Jazz estek tartása 600 000 Ft 

12. 
Komplex Innovatív Kulturális 

Tér Egyesület 
József Attila műsor tartása 0 Ft 

13. KÖZért Egyesület 
Tanodába járó diákok számára színházi 

előadások látogatása                                                                                                                                                                                                 
385 000 Ft 

 

14. 
Középső-ferencvárosi Páli 

Szent Vince Plébánia 
Családi nap tartása 400 000 Ft 

15. Kultúrkombinát Kft. Ferencvárosi történetek elmesélése 500 000 Ft 

16. 
Külső-ferencvárosi Szent 

Kereszt Plébánia 
Családi nap tartása 300 000 Ft 

17. 
Magyar Újságírók Országos 

Szövetsége Karikatúrista 
Szakosztálya 

Karikatúra kiállítás 285 000 Ft 

18. Manolli Kulinária Kft. 
Akusztikus koncertsorozat a Paletta 

Bisztróban 
750 000 Ft 

19. Osonó Színházműhely 
interaktív színházi előadás az FMK-ban, 

Jedermann Cafe-ban és az 
Élesztőházban 

800 000 Ft 

20. Tompa 17 Kft. 
Olvasókör indítása a Z generáció részére, 

a Tompa 17 Könyvtár és Kávézóban 
600 000 Ft 

21. Új Alkotóműhely Egyesület 
művészeti és civil műhelytalálkozó - 10 

napos programsorozat 
700 000 Ft 

22. 
ZöldEb Kutyás 

Érdekvédelmi Egyesület 
Kutyatartó gazdák edukációja 600 000 Ft 

23. Berta Alexandra e.v. 
népzenei-néptáncos gyermekműsor 
tartása Méhecske, Napfény óvodák 

részére a Dési Műv. Házban 
450 000 Ft 

24. Ivanics Attila e.v. 
József Attila emlékév alkalmából tartott 

műsor 
0 Ft 

Összesen: 11 132 000 Ft 

Határidő: 2024. május 8. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
2./ felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázaton nyertes pályázókkal kötendő megállapodások 
aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
3./ támogatásra javasolja Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
2024. évi Kulturális rendezvények támogatása ferencvárosi nyilvános közösségi terekben, vendéglátóhelyeken 
vagy kiemelt közterületen támogatására kiírt pályázatra benyújtott, alábbi táblázatban felsorolt alapítvány 
támogatását, melyek kifizetése Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének 
az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelete 3972. számú „Kulturális 
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tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű költségvetési sora ezen célra biztosított 17.000.000,- 
Ft-os keretösszegének terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi javasolt pályázati 

támogatás  

1. 
2B Kulturális és Művészeti 

Alapítvány 
2B Galéria kiállítás sorozatok  600 000 Ft 

2. 
A Mi Patrónánk Iskolai 

Alapítvány 
4 egységből álló komolyzenei 

hangversenysorozat  
220 000 Ft 

3. Amadé Zenei Alapítvány 
Zenei Világnap alkalmából tartandó 9. 

Kodály színházi előadás 
100 000 Ft 

4. Ars Sacra Alapítvány XVIII. Ars Sacra Fesztivál megvalósítása 350 000 Ft 

5. 
Ferencvárosi Közösségi 

Alapítvány 

Irodalmi művek felolvasása, Maverick 
Urban Lodgeban, Bakáts téri altemplomban, 

Dandár fürdőben,  
0 Ft 

6. 
Horizont Szociális 

Alapítvány 

 
Kiserdőben szervezett bál rendezése 1 800 000 Ft 

7. 
Itt és Most Társulat 

Művészeti Alapítvány 
"Föld 2222" c. improvizációs színházi 
előadás a klímaszorongás jegyében 

400 000 Ft 

8. 
Kettőspont Kulturális és 
Művészeti Alapítvány 

Púder Bárszínházban gyermekelőadás 
tartása 

203 000 Ft 

9. Nem Adom Fel Alapítvány 
„Green Market” fenntarthatósági vásár a 

Millenium Parkban 
360 000 Ft 

10. V4 Zenei Alapítvány BMC-ben tartandó mesterkurzus 550 000 Ft 

11. Védett Átkelő Alapítvány 
Művészeti terápiás munka; Művészeti hét; 
klubdélután; önismereti művészetterápiás 

csoport tartása 
885 000 Ft 

12. 
Iránytű Ifjúsági és 

Mentálhigiéniás Alapítvány 
kreatív alkotó-fejlesztő prevenciós 

programok tartása 
400 000 Ft 

Összesen: 5 868 000 Ft 

Határidő: 2024. május 8. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
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Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-185/2024. sz. előterjesztés II. határozati 
javaslatáról. 
 
KOEN 68/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy  
1./ az alábbi táblázatban foglaltak szerint jóváhagyja a 2024. évi Kulturális programok és művészeti nevelés 
Ferencvárosi köznevelési és közoktatási intézményekben támogatását, amelynek kifizetése Budapest Főváros IX. 
Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 
3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelete 3972. számú „Kulturális tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” 
elnevezésű költségvetési sora ezen célra biztosított 4.000.000,- Ft-os keretösszegének terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi pályázati 

támogatás  

1. 
Ferencvárosi Méhecske 

Óvoda 

Farsangi táncház, Bábszínházi 
előadás, Ovi Muri, zenei program 

fogadása 
450 000 Ft 

2. Ferencvárosi Ugrifüles Óvoda 
Farsangi Táncház, zenei koncertek 

fogadása 350 000 Ft 

Összesen: 800 000 Ft 

Határidő: 2024. május 8. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
2./ felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázaton nyert szervezetek képviselőivel kötendő 
megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
3./ támogatásra javasolja Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
2024. évi Kulturális programok és művészeti nevelés Ferencvárosi köznevelési és közoktatási intézményekben 
kiírt pályázatra benyújtott, alábbi táblázatban felsorolt alapítványok támogatását, melyek kifizetése Budapest 
Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének az Önkormányzat 2024. évi 
költségvetéséről szóló 3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelete 3972. számú „Kulturális tevékenység, egyházi és 
civil szerv. támogatása” elnevezésű költségvetési sora ezen célra biztosított 4.000.000,- Ft-os keretösszegének 
terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi javasolt pályázati 

támogatás  

1. 
Kőrösi Csoma Sándor 

Alapítvány 
Olvasó klub szervezése, 

működtetése, könyvajánlók 
960 000 Ft 

2. NapKovi Alapítvány 

Zöld Kakas Líceum diákjai és a 
József Attila lakótelep lakói 

részére szervezett 
közösségépítés, 

tehetséggondozás, művészeti 
nevelés 

 
500 000 Ft 

3. 
Török Pál utcai 

Művészetoktatási 
Alapítvány 

3 kiállítás diákok munkáiból 
 

790 000 Ft 

4. 
Leövey Gimnáziumért 

Alapítvány 
Galéria- és múzeumlátogatás, 

padok vásárlása az iskola részére 
700 000 Ft 

 

Összesen: 2 950 000 Ft 
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Határidő: 2024. május 8. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 

 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-185/2024. sz. előterjesztés III. határozati 
javaslatáról. 
 
KOEN 69/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy  
1./ az alábbi táblázatban foglaltak szerint jóváhagyja a 2024. évi Kulturális tevékenység támogatása a József Attila-
lakótelepen és az Aszódi-lakótelepen pályázat támogatását, amelynek kifizetése Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. 
(II.20.) önkormányzati rendelete 3972. számú „Kulturális tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” 
elnevezésű költségvetési sora ezen célra biztosított 4.000.000,- Ft-os keretösszegének terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi pályázati 

támogatás  

1. 

Anyahajó Egyesület - 
Anyaközpont és családi 
kikötő a József Attila-

lakótelepen 

Több alkalmas, szabadtéri kitelepüléssel 
járó, fesztivál hangulatú 

eseménysorozat. 
300 000 Ft 

2. 
Aranyszamár Színház 

Közművelődési Egyesület 

A József Attila lakótelepi Kiserdő flórája 
és faunája bemutatása mesékkel, 

dalokkal. 

 
 

450 000 Ft 
 

3. Bartók Néptánc Egyesület 
Népművészeti napközis táborok a Bartók 

Táncegyüttes szervezésében a Dési 
Huber Művelődési Házban. 

500 000 Ft 

4. 
Budapesti Honismereti 

Társaság 
Városunk 2025/2. számának 

megjelenítése 
230 000 Ft 

 

5. 
Ferencvárosi Kosárlabda 

Egyesület 

Közösségi rendezvény 6-85. év 
közöttieknek, közös főzés, közös játék 

és sport tevékenységek. 

 
 

270 000 Ft 

6. 
Formiusz Színházi 

Egyesület 
A „Zöldike Tündér meséi” című előadás 

óvodásoknak, iskolásoknak 
400 000 Ft 

 

7. Gencsev Gábor e.v. 
3 kísérleti előadás, 3 ismert zeneszerző 

bemutatása élőzenével. 

 
0 Ft 

 

8. 
Komplex Innovatív 

Kulturális Tér Egyesület 

József Attila prózai est a Közösségi 
Házban vagy a Dési Művelődési 

Házban. 
0 Ft 

 



19 

 

9. Magyar Pünkösdi Egyház 
Karácsonyi és tavasz időszakban 

bábelőadás gyerekeknek. 
0 Ft 

 

10. 
Mydros Mediterrán 

Művészeti Egyesület 

 Görög-szerb-bolgár táncmulatság, 
"Balk'n' Roll Party" élőzenés-táncos 

kulturális est 
540 000 Ft 

 

11. 
Pelső-Premier Színházi 

Betéti Társaság 
Négy irodalmi este, amely négyféle 

lényegi ünnepi témakörre épül.  
0 Ft 

 

Összesen: 2 690 000 Ft 

Határidő: 2024. május 8. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
2./ felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázaton nyert szervezetek képviselőivel kötendő 
megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
3./ támogatásra javasolja Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
2024. évi kulturális tevékenységek a József Attila-lakótelepen és az Aszódi-lakótelepen támogatására kiírt 
pályázatra benyújtott, alábbi táblázatban felsorolt alapítvány támogatását, melyek kifizetése Budapest Főváros IX. 
Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 
3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelete 3972. számú „Kulturális tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” 
elnevezésű költségvetési sora ezen célra biztosított 4.000.000,- Ft-os keretösszegének terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi javasolt pályázati 

támogatás  

1. 
Iránytű Ifjúsági és 

Mentálhigiénés Alapítvány 
 Gyurmizó baba-mama kézműves program  380 000 Ft 

 

2. 
Kettőspont Kulturális és 
Művészeti Alapítvány 

3-8 éves gyerekeknek szóló gyermek 
előadás: "A nyúl és a róka" bemutatása a 

Dési Művelődési Házban. 
280 000 Ft 

 

3. 
Kőrösi Csoma Sándor 

Alapítvány 
Halloween mulatság a lakótelepen, tök és 

narancsfaragó verseny. 
200 000 Ft 

 

4. Nem Adom Fel Alapítvány 
Szabadtéri közösségi és szemléletformáló 
rendezvény fogyatékossággal élő emberek 

közreműködésével 

450 000 Ft 
 
 

Összesen: 1 310 000 Ft 

Határidő: 2024. május 8. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(6 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
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Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-185/2024. sz. előterjesztés IV. határozati 
javaslatáról. 
 
KOEN 70/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy  
1./ az alábbi táblázatban foglaltak szerint jóváhagyja a Ferencvárosi helyi nemzetiségi önkormányzatok 2024. évi 
pályázati támogatását, amelynek kifizetése Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-
testületének az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelete 3989. 
számú „Kulturális tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű költségvetési sora ezen célra 
biztosított 6.000.000,- Ft-os keretösszegének terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 2024. évi pályázati támogatás  

1. 
Ferencvárosi Görög 

Nemzetiségi Önkormányzat 

Nyelvi és tánctábor 
Görögországban                         és 
Hagyományőrző kirándulás Dégre 

800 000 Ft 
 
 

2. 
Ferencvárosi Örmény 

Nemzetiségi Önkormányzat  
Örmény textilművészet bemutatása 

100 000 Ft 
 

3. 
Ferencvárosi Ukrán 

Nemzetiségi Önkormányzat  
Ukrán gyerekek tábora 750 000 Ft 

4. 
Ferencvárosi Bolgár 

Önkormányzat  

Több hagyományőrző rendezvényt 
terveznek: Gyereknap, Őszi bolgár 
néptánc szeminárium, Bábanap és 

Balkán est  

800 000 Ft 
 
 

5. 
Ferencvárosi Német 

Nemzetiségi Önkormányzat  

3 rendezvényt terveznek: 
Gyermekprogram német-magyar 

nyelven, kirándulás német 
nyelvterületre, Sváb-bál 

450 000 Ft 
 
 

6. 
Ferencvárosi Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat  

Hátrányos helyzetű roma és nem 
roma gyerekek tematikus 

táboroztatása (idei téma a roma 
tánc kultúra) 

2 500 000 Ft 
 
 

7. 
Ferencvárosi Szerb 

Nemzetiségi Önkormányzat  

Bánáti találkozó, Szent Miklós napi 
megemlékezés, Tozovac 

Magyarországon színházi előadás 

600 000 Ft 
 
 

 
Ferencvárosi Román 

Nemzetiségi Önkormányzat  

Népszokások, népviselet, 
felidézése, hagyományos ételek 

megkóstolása 
0 Ft 

 

Összesen: 6 000 000 Ft 

Határidő: 2024. május 8. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
2.) felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázaton nyert szervezetek képviselőivel kötendő 
megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
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Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
11./ Javaslat pályázati beszámolók elfogadására 

Sz-186/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-186/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 71/2024. (V.8.) sz. 

Határozat 

1/ A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a KOEN 65/2023. (IV. 

26.) számú határozata alapján támogatásban részesített alábbi támogatott beszámolóját és felkéri a Polgármestert, 
hogy tájékoztassa az érintettet a döntésről. 

 Szervezet 

2023. évi 
felhasznált 

támogatási összeg 
(Ft) 

1. Art’s Harmony Szabad Művészeti Társaság 0,- 

Határidő: 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Kulturális, Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi 
Bizottsága úgy dönt, hogy elfogadja a KOEN 67/2023. (IV. 26.) számú határozata alapján támogatásban részesített 
alábbi támogatott beszámolóját és felkéri a Polgármestert, hogy tájékoztassa az érintettet a döntésről. 

 Szervezet 

2023. évi 
felhasznált 

támogatási összeg 
(Ft) 

1. Budapesti Honismereti Társaság 200.000,- 

Határidő: 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
3./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Kulturális, Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi 
Bizottsága úgy dönt, hogy elfogadja a KOEN 68/2023. (IV. 26.) számú határozata alapján támogatásban részesített 
alábbi támogatottak beszámolóját és felkéri a Polgármestert, hogy tájékoztassa az érintetteket a döntésről. 

 Szervezet 

2023. évi 
felhasznált 

támogatási összeg 
(Ft) 

1. Formiusz Színházi Egyesület 350.000,- 

2. T. J. e.v. 190.000,- 
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Határidő: 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (7 igen, egyhangú) 
A szavazásban 7 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Takács Máriusz Igen 
Deutsch László Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Dr. Nagy Attiláné Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
Takács Máriusz: Mielőtt bezárnám az ülést, egyrészt jelezném, hogy a munkarend szerint legközelebb 
szeptemberben találkozunk, de megkérdezném még Szilágyi Irodavezető Urat, hogy van-e olyan pályázatunk, amit 
még bírálnunk kell itt a nyár alatt. Bármilyen jellegű. Nincsen, úgyhogy lehetséges, hogy tényleg nem lesz rendkívüli 
ülésünk, és legközelebb várhatóan, nem biztos még, de szeptember 11-én fogunk valószínűleg találkozni. 
Köszönöm szépen a Bizottság munkáját, az ülést 16.20 órakor bezárom.  

 
k.m.f. 

 
 

 Takács Máriusz 
 elnök 
       
Árva Péter 
bizottsági tag 
 
 
 
Fábián Beatrix 
jegyzőkönyvvezető 


